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 La estraro dum  2006:   
 
Ordinaraj: Siv Burell, sekciestro 
 Kaisa Hansen,   sekretario 
 Jill Hilford, kasisto ĝis 26 majo -06 
 Bo Hedberg, kasisto ek de 26 majo 
 Inga Johansson 
 Fredrik Olofsson 
Anstatǔantaj: Siv Sjögren 
 Margareta Andersson 
Revizoroj Anita Dagmarsdotter, Bo Sandelin 
Anstataŭanto Ann-Louise Åkerlund 
 
ILEI-se  havis  42 membrojn dum 2006. La membrokotizo 
estis 200:- el kiu ≈ 165:- iris al internacia ILEI. Ankaŭ 
venis donacoj .  
 
Dum la jaro ni havis du protokolitajn kunsidojn, 20/2, 
15/7 kaj la jarkunsido, kiu okazis en Malmö 26 de majo 
lige al la jarkongreso de SEF. 
La estraro havis la plej oftajn kontaktojn  ret-poŝte. 
 
Hejmpaĝo: 
La hejmpaĝo de ILEI-se (sveda sekcio de ILEI) havas  la 
adreson:  http://ilei.info/svedio/ . Andreas Nordström bone 
prizorgas la teknikaĵojn.  
 
Raporto pri esperantokursoj   
� En la gimnazio de Lerum, Folke Wedlin instruis en 

Esperanto dum la studjaro 2006. 
� la Umeå-universitato donis distancan E-kurson,  dum 

la aŭtuna semestro. 
� Studrondoj, pri kiuj ni informiĝis, okazis en 

Stokholmo, Gotenburgo, Malmö, Helsingborg, 
Härnösand, Karlskoga, Karlstad,  Skövde,  Björketorp 
kaj Upplands Väsby. 

Semajnfina kurso en  kursejo 
� ILEI-se aranĝis intensan kurson en  Marston Hill,  

Mullsjö 25-27 aŭgusto por  22 partoprenantoj. 
Legu pli en la hejmpaĝo! 

    
 
Kunlaboro /partoprenado por disvastigi informon pri 
Esperanto 
En januari la prezidanto kaj la sekretario partoprenis en  
du labortagoj en Lesjöfors kune kun reprezentantoj de 
aliaj Esperanto-organizoj por solvi la problemon kiel 
disdoni informadon inter la E-organizoj  kaj la gazetaro, 
radio k.t.p.  Fariĝis diskutgrupo ELIRO-se. 
 
La  Nitobe-projekto en junio, kun partoprenantoj el sep  
landoj,  kunvenis en Gotenburgo. La 15:an de junio estis 
seminario, malfermita  por ĉiuj. Membroj de  ILEI-se kaj 
la E-klubo de Gotenburgo aŭskultis la prelegojn kaj 
aranĝis supeon en la Lingva Kafejo kun ĉirkaŭ 20 
partoprenantoj. 
 

 Styrelsen under 2006: 
 
Ordinarie: Siv Burell, ordförande 
 Kaisa Hansen, sekreterare 
 Jill Hilford, kassör till 26 maj -06 
 Bo Hedberg, kassör fr.o.m. 26 maj  
 Inga Johansson 
 Fredrik Olofsson 
Suppleanter: Siv Sjögren 
 Margareta Andersson 
Revisorer Anita Dagmarsdotter, Bo Sandelin 
Suppleant Ann-Louise Åkerlund 
 
ILEI-se har haft 42 medlemmar under 2006. 
Medlemsavgiften har varit 200:-, av vilka ≈ 165:- har gått 
till internationella ILEI. Det kom också gåvor. 
 
Under året har vi haft två protokollförda sammanträden, 
20/2, 15/7 samt årsmötet, som hölls i Malmö 26 maj, i 
samband med SEFs årskongress. 
Styrelsen hade de flesta kontakterna via e-mail. 
 
Hemsida: 
Hemsidan för ILEI-se (sveda sekcio de ILEI) har adress: 
http://ilei.info/svedio/ . Andreas Nordström gör ett bra jobb 
som tekniskt ansvarig.  
 
Rapport angående esperantokurser    
� I Lerums gymnasium undervisade Folke Wedlin i 

esperanto under läsåret 2006. 
� Umeå-universitet gav en distanskurs i Esperanto under 

höstterminen  
� Studiecirklar, som vi informerats om, har hållits i 

Stockholm, Göteborg, Malmö, Helsingborg, 
Härnösand, Karlskoga, Karlstad, Skövde, Björketorp 
och Upplands Väsby.  

Veckoslutskurs på kursgård 
� ILEI-se ordnade en intensivkurs på Marston Hill, 

Mullsjö 25 – 27 augusti för 22 deltagare. 
Läs mer på hemsidan! 

    

 
Samarbete /deltagande för att sprida info om Esperanto 
I januari deltog ordföranden och sekreteraren i två 
arbetsdagar i Lesjöfors tillsammans med representanter 
från andra esperantoorganisationer för att lösa problemet 
hur man sprider info mellan E-organisationerna och 
tidningsvärlden, radio osv. 
Diskussionsgruppen Eliro-se bildades. 
 
Nitobe-projektet i juni, med deltagare från sju länder, hade 
en sammankomst i Göteborg. Den 15 juni var det ett 
seminarium, öppet för alla. Medlemmar från ILEI-se och 
från Gbg-klubben lyssnade på föredragen. och arrangerade 
en supé på Språkcaféet med ca 20 deltagare. 
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Lige al la UK en Florenco  Kaisa kaj Ole Hansen  
prezentadis ILEI-se , bilde kaj tekste. 
 
En oktobro SEI havis seminariajn tagojn en Karlskoga, 
en kiuj partoprenis membroj de ILEI-se 
Temis pri aktualaj tendencoj en instrumetodiko de lingvoj.  
 
Letero al la redaktoro kaj artikoloj de ILEI-se-membroj.  
i.a.dum februaro en Metro, Gbg, kaj dufoje en DN. 
 Artikolo en Värmlands Folkblad 27/9  
 
En decembro:  Letero al la Pola Ambasado,    
Stokholmo, petante ke oni faru cxion por ke la polaj  
Esperanto-elsendoj daŭrigu 
 
ILEI-se-membroj de Gotenburgo kunlabore kun Esperanto 
Societo de Gotenburgo daŭrigis serion de renkontoj en la 
Lingva Kafejo. Dum la tago de la Eŭropaj Lingvoj ni 
ankaŭ havis kunvenon tie kun eta ekspozicio kaj montro de 
bildludo.   
Esperanto en Vãsby, Kaisa  Hansen,  eldonas  la revuon, 
Språket Esperanto   Ĝi turnas sin ĉefe al komencantoj kaj 
neesperantistoj kaj troviĝas sur nia hejmpaĝo.   
 
”Skolforum” 30/10 -1/1 2006 (granda lernejforumo en 
Stokholmo) estis aranĝita kaj prezentita de ILEI-se, ĉar 
SEF estis malhelpita fari tion. Pro tio ILEI-se aranĝis la 
informon forme de provlecionoj, gviditaj de Lars 
Forsman.   Kaisa Hansen, Siv Sjögren, Ann-Marie 
Milianowicz  kaj Ole Hansen servis per montro de 
bildludo kaj  disdono de informo.  ILEI-se atingis grandan 
publikon. 
En aprilo 2006 ILEI-se  ricevis respondon de petskribo 
sendita en augusto 2005 al  la ministro pri egaleco. Ni 
petis  298 000 SEK por la projekto: ”Lingva egaleco –
esperanta projekto por gimnazioj”. Du diversaj 
departementoj pritraktis la aferon sen fari decidon dum 
2005. 
Sed en aprilo 2006 la Ministrejo de Edukado sendis la 
petskribon al la Aŭtoritato por Edukada Evoluo, kiu en 
aprilo decidis malakcepti,  ”ĉar mankas mono por tia 
projekto” !  
Planita gimnazia projekto en Gotenburgo: 
transformiĝis en alian formon ol unue celite. 
Pro eta intereso de la rektoroj por vizitoj en la klasoj, ni 
donis je persona vizito, aŭ  sendis,  la revuon ” Språket 
Esperanto”, PowerPoint-prezentadon  pri esperanto kaj 
kelkajn broŝurojn, al la gotenburgaj gimnazioj kaj al 
kelkaj popolaltlernejoj  por la ”Tago de la Eŭropaj 
Lingvoj”, 26 septembro.  
       
La 19an de  Majo 2007 
 Nome de la estraro de ILEI-se  
 
Siv Burell, sekciestro 

I samband med Världskongressen i Florens presenterade 
Kaisa och Ole Hansen ILEI-se i bild och text.  
 
I oktober hade SEI seminariedagar i Karlskoga, i vilka 
medlemmar i ILEI-se deltog. Seminariet handlade om 
aktuella tendenser i undervisningsmetodiken vad gäller 
språk.   
Insändare och artiklar av ILEI-se–medlemmar fanns 
bl.a. under februari i Metro, Gbg, och två gånger i DN. 
Artikel i Värmlands Folkblad 27/9. 
 
I december: Brev till Polska Ambassaden, Stockholm 
med begäran att man skall göra allt för att Esperanto-
utsändningarna i Polska Radion ska fortsätta. 
  
 ILEI-medlemmar i Göteborg i samarbete med Gbg- 
klubben fortsatte serien av träffar på Språkcaféet. 
Under Europeiska Språkdagen hade vi också en träff där 
med en miniutställning och visning av ett bildspel. 
 
Esperanto i Väsby, Kaisa Hansen, ger ut tidskriften: 
Språket Esperanto. Den vänder sig huvudsakligen till 
nybörjare och icke-esperantister och finns på vår hemsida. 
 
Skolforum; 30/10-1/11 2006 (stor skolmässa i Stockholm) 
arrangerades och presenterades av ILEI-se eftersom SEF 
fått förhinder. Därmed anordnade ILEI-se informationen i 
form av provlektioner, ledda av Lars Forsman. Kaisa 
Hansen; Siv Sjögren; Ann-Marie Milianowicz och Ole 
Hansen servade med visning av bildspel och  utdelning 
information.  ILEI-se nådde här en stor publik.  
 
I april 2006 fick vi  svar på den skrivelse som skickats i 
augusti 2005 till jämställdhetsministern. En skrivelse med 
begäran om  298 000 SEK för projektet ”Språklig 
jämställdhet – ett esperantoprojekt för gymnasierna”. 
Två olika departement behandlade ärendet utan att  fatta ett 
beslut under 2005.  
Men 2006 skickade Utbildningsdepartementet skrivelsen 
till Myndigheten för Skolutveckling, vilken i april beslöt att 
avslå, ”därför att det fattades pengar för ett sådant projekt”. 
 
Planerat gymnasieprojekt i Göteborg  
fick en annan utformning än vi först tänkt  
P.g.a. ringa intresse från rektorerna för besök i klasserna, 
lämnade vi vid personligt besök, eller skickade, Språket  
Esperanto, en PowerPoint-presentation om esperanto och 
några broschyrer till Göteborgs gymnasier och till ett par 
folkhögskolor inför den Europeiska Språkdagen den 26 
september. 
  
19 maj 2007 
För ILEI-se:s styrelse 
 
Siv Burell, ordförande 

 


